
 
 

 

 

 

 

 
Hoog begaafde kinderen. 

 

 

 

In de Meningsvormende raad II van 26 oktober is het agendapunt "Hoog Begaafde kinderen in de 
gemeente Nieuwkoop" uitvoerig besproken. 

Naar aanleiding van het besprokene en de antwoorden van de wethouder G. van Duin heeft de CDA 
fractie de volgende vragen: 
 

 

 

 
Vraag 1:  
Is het college met het CDA eens dat dit onderwerp verder onderzocht moet teneinde een duidelijk 
beleid gerealiseerd te krijgen ? 
 
Vraag 2:  
Is het college voornemens om een verder onderzoek in te stellen hoe het begrip "passend 
onderwijs" ook voor deze kinderen helder wordt ? 
 
Vraag 3:  
Gaat het college stappen ondernemen om dit passend onderwijs voor HB kinderen in de gemeente 
Nieuwkoop waar mogelijk te realiseren ? 
 
Vraag 4:  
Op welke wijze gaat het college dit onderzoeken, vooral met het ook dat er groot verschil bestaat 
tussen de mate van passend onderwijs ? 
 
Vraag 5:  
Wat betekent dit voor de ouders waarvan het kind in de gemeente Nieuwkoop geen passend 
onderwijs kan worden geboden (voorbeelden zijn er dat  kinderen naar een "full time HB klas", 
zoals de Andersenschool in Woerden) moeten gaan ? 
 
Vraag 6:  
Erkent het college dat de (financiële) regeling voor dergelijke kinderen gelijk getrokken moet 
worden met andere kinderen waarvoor  in de gemeente Nieuwkoop geen passend onderwijs kan 
worden geboden ?  
 
 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Leon Zoet  
CDA Nieuwkoop 

 


